
Jaarverslag MR Johannes Calvijnschool 2021-2022  
  
De Medezeggenschapsraad van de Johannes Calvijnschool te Amersfoort legt met  
dit jaarverslag over 2021-2022 formeel verantwoording af over haar activiteiten.  
  
Bezetting MR  

Naam  Geleding  Aftreden  
Henry Bax  personeelsgeleding  2023, herkiesbaar  
Els Huijzer personeelsgeleding 2025, herkiesbaar  
Christien van Wageningen personeelsgeleding 2024, herkiesbaar  
Eduard van Beijnum  oudergeleding  2023, niet herkiesbaar  
Thamar van den Brink  oudergeleding 2024, niet herkiesbaar  
Diane van Looijengoed oudergeleding 2024, herkiesbaar  

Aan het eind van het schooljaar hebben we afscheid genomen van Liesbeth Knook omdat ze niet 
herkiesbaar was. Els Huijzer is het nieuwe MR lid vanuit het personeel. 
  
Behandelde onderwerpen  
De MR heeft in het schooljaar vier keer vergaderd. Er is onder meer gesproken over: 

- Een advies om het verzoek om de Vrijwillige ouderbijdrage en het betaalverzoek voor 
excursies samen te voegen en rond mei aan ouders te sturen. Dit zorgt voor een fiscaal 
voordeel, omdat ouders dit totaalbedrag als gift kunnen aftrekken bij de belastingopgave. 
Hierbij zal goed gecommuniceerd worden wat er ‘verwacht wordt’ is als excursiegeld en wat 
er gemiddeld verwacht wordt als vrijwillige ouderbijdrage.  

- De groepsindeling is besproken. Samenvoegen en/of splitsen van groepen is onvermijdelijk 
gezien het leerlingaantal. Verschillende scenario’s zijn doorgesproken en belicht vanuit de 
verschillende perspectieven van ouders en personeel.  

- Gesproken is over het leren van het Kort Begrip in groep 8. De MR waardeert het dat de 
geloofsleer uit het hoofd geleerd wordt. Tegelijk zijn er vragen of onze kinderen de tekst 
goed snappen en onthouden. Als alternatief is een eenvoudige vertaling van de Heidelberger 
Catechismus voorgesteld. In het nieuwe schooljaar volgt hier een advies over vanuit de MR.  

- Daarnaast heeft een aantal jaarlijks terugkerende documenten ter bespreking op de MR-
agenda gestaan, zoals het jaarplan van de school, de jaarbegroting, het communicatieplan en 
het Plan van Aanpak voor NPO.  Vragen van de MR zijn naar tevredenheid beantwoord of 
hebben tot aanpassing geleid.  

De GMR heeft in het schooljaar een aantal keer vergaderd. Er is onder meer gesproken over: 
- Het meedenken met het strategisch beleidsplan voor 2022-2026. Dit zal verder een vervolg 

krijgen in 2022. 
- Bespreking van het Nationaal Plan Onderwijs, voor zover de gevolgen bovenschools zijn. 

 
Ten slotte, “Toekomst vol van Hoop”   
Aan het eind van het schooljaar hebben we samen gezongen: ‘Niemand anders, U alleen, leidt ons 
door dit leven heen.’ Dat is de gemeenschappelijke basis die we binnen de school hebben.    
 
Namens de leden van de MR  
Amersfoort, december 2022  
  
  
Eduard van Beijnum                      Thamar van den Brink  
Voorzitter             Secretaris  


